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Nr AO.0012.3.00008.2023 

 

Protokół Nr 79 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Kleczewie, 

które odbyło się 3 sierpnia 2023 r. o godz. 10.00 

w sali sesyjnej przy ul. Strażackiej 2 w Kleczewie. 

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

Ponadto, w posiedzeniu udział wzięli: 

Beata Kozikowska                                  - skarbnik gminy Kleczew, 

Marta Sobczak                                        - kierownik referatu IGN, 

Stanisław Maciejewski                           - kierownik referatu GKO, 

Anna Jabłońska                                       - dyrektor OSiR w Kleczewie, 

Magdalena Siupa                                     - dyrektor M-GBP i M-GOK w Kleczewie 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Kleczewie otworzył 

przewodniczący komisji Marek Łuczak. Na wstępie stwierdził quorum (5 radnych 

potwierdziło swoją obecność, wpisując się na listę obecności) i powitał wszystkich zebranych.  

 

Ad 2. Ustalenie porządku obrad. 

Przewodniczący komisji Marek Łuczak zaproponował wprowadzenie do porządku obrad 

wniosku dyrektora M-GOK w Kleczewie w sprawie zwiększenia dotacji podmiotowej na 

2023 rok oraz dodanie w pkt 4 pod literą b) projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Konińskiemu. 

 

Uwag nie zgłoszono. Następnie poddał pod głosowanie porządek obrad wraz                           

z zaproponowanymi  zmianami.  

Radni jednogłośnie, 5 głosami „za” przyjęli proponowany porządek obrad, który wraz                      

z zaproponowanymi zmianami przedstawiał się następująco: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Zaopiniowanie wniosku w sprawie zwiększenia dotacji podmiotowej na 2023 r. 

4. Zaopiniowanie wniosku dyrektora M-GOK w Kleczewie w sprawie zwiększenia 

dotacji podmiotowej na 2023 r. 

5. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu pieniężnego do Spółki 

Oświetlenie Uliczne i Drogowe Sp. z o.o. z siedzibą w Kaliszu na 

podwyższenie jej kapitału zakładowego oraz objęcia udziałów w 

podwyższonym kapitale; 

b) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Konińskiemu; 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2023 r.; 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy 

Kleczew na lata 2023-2030. 
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5. Wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 3. Dyrektor M-GOK Magdalena Siupa przedstawiła wniosek w sprawie zwiększenia 

dotacji podmiotowej na 2023 r. o kwotę 40.000,00 zł. Przedmiotowy wniosek został złożony 

w celu zabezpieczenia środków finansowych na oświetlenie sceny w Kinie Zachęta. 

Następnie dodała, że związku z planowanym występem zespołu tanecznego M-GOK planuje 

wykonać oświetlenie dla poprawy odbioru występu.  

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Komisja 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 

Ad 4. Dyrektor M-GOK Magdalena Siupa przedstawiła wniosek w sprawie zwiększenia 

dotacji podmiotowej na 2023 r. o kwotę 54.397,00 zł. Przedmiotowy wniosek został złożony 

w celu zabezpieczenia środków finansowych na wymianę filtrów w wentylatorni oraz na 

naprawę urządzenia wody lodowej.  

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Komisja 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 

Ad 5a) Kierownik referatu GKO Stanisław Maciejewski przedstawił uzasadnienie do projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu pieniężnego do Spółki 

Oświetlenie Uliczne i Drogowe Sp. z o.o. z siedzibą w Kaliszu na podwyższenie jej kapitału 

zakładowego oraz objęcia udziałów w podwyższonym kapitale. Powyższe uzasadnienie 

stanowi załącznik do protokołu. Następnie dodał, że gmina jest na etapie przygotowywania 

dokumentacji na modernizację pozostałego oświetlenia na terenie Kleczewa. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Komisja 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 

Ad 5b) Kierownik referatu IGN Marta Sobczak przedstawiła uzasadnienie do projektu 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Konińskiemu. Powyższe 

uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Komisja 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

 

Ad 5c) Skarbnik Gminy Kleczew Beata Kozikowska przedstawiła uzasadnienie do uchwały 

zmieniającej  uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kleczew na 2023 r. Powyższe uzasadnienie 

stanowi załącznik do protokołu. Ponadto, na wniosek burmistrza wniosła o wprowadzenie            

6 autopoprawek w następującym zakresie: zmniejszająca dotację na podręczniki w wysokości 

260,54 zł., środki na wydatki na obywateli Ukrainy w kwocie 2.142,00 zł, pomoc finansowa 

dla Powiatu Konińskiego w wysokości 4.030,00 zł, zagospodarowanie terenu wokół Stadionu 

Miejskiego w Kleczewie ( w roku 2023 wydatki wyniosą 700.000,00 zł, natomiast szacowana 

wartość na 2024 rok to 100.000,00 zł, - łącznie 800.000,00 zł, w tym 195.000,00 zł                                

z Europejskiego Funduszu Rolnego), wniosek o zwiększenie dotacji podmiotowej dla 
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Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Kleczewie o kwotę 54.397,00 zł z przeznaczeniem na 

wymianę filtrów w wentylatorze oraz na naprawę urządzenia wody lodowej, wprowadzenie 

sprostowania w sprawie zwrotu do Urzędu Wojewódzkiego kwoty 906,00 zł. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

O godz. 11.00 obrady komisji opuściła radna Dominika Woźniak.  

Komisja 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Ad 5d) Skarbnik Gminy Kleczew Beata Kozikowska przedstawiła uzasadnienie do uchwały 

zmieniającej  uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Kleczew na 

lata 2023-2030 wraz z autopoprawką związaną z zagospodarowaniem terenu wokół Stadionu 

Miejskiego w Kleczewie  . Powyższe uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Na salę posiedzeń o godz. 11.09 wróciła radna Dominika Woźniak.  

Komisja 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Ad 6. Wolne wnioski. 

 

Wolnych wniosków nie zgłoszono. 

 

Ad 7. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji stwierdzając, iż porządek obrad został wyczerpany, podziękował 

wszystkim za udział i zamknął posiedzenie. 

 

 

 

                                                                              Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów                           

                                                                                                Rady Miejskiej w Kleczewie 

 

                                                                                                           Marek Łuczak 

 

 

Protokolant:  

Milena Pawlaczyk 
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